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Abstract (en)
A motorized propulsion system, designed to be steered by rocking on straight and oblique wheels, comprises a chassis (2), a support and control
bar with handles and an accelerator, a motor (1) and driven wheels (5). The motor is located at one end of the chassis, leaving a place between it
and a center wheel for one of the user's feet. A place for the other foot is located on the other side of the center wheel. The system also has a speed
changer and a pulley to transmit power to the driven wheels.

Abstract (fr)
L'invention concerne la propulsion d'un jeu de descente afin qu'il puisse être utilisé sur le plat. Comme montre le dessin, le système motorisé (1) est
fixé à une extrémité du châssis (2). Il possède un axe (7) et deux roues motrices (5) munies de pneus très arrondis, d'un seul tenant. L'ensemble
bascule en harmonie avec un ou des contrepoids de façon à ce que le jeu puisse être propulsé par les deux roues motrices à la fois ou seulement
par l'une d'entre elles. Ce nouveau jeu sportif pourra être acquis par les centres de loisirs, les clubs, les collectivités ainsi que par les particuliers.
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